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To:

Cc:

From:

Sent: Wed 1/27/2021 9:18:45 AM

Subject: RE: Even bellen over Bunscholten en REC?

Received: Wed 1/27/2021 9:18:45 AM

Hoi IEEE
Ja, dat lijkt mij de goede insteek.

be in haar reactie op mijn mail nog aan dat ze de vraag over benodigde capaciteit uit zet binnen haar team en

aar op terug komt. Ik spreek haar morgen tussen 11 en 12.

Ben benieuwd hoe het gaat in de stuurgroep zo. Succes!

Hartelijke groet,

From: EXECS <NCRETivr.ni>
Sent: woensdag 27 januari 2021 10:06

@rivm.nl>

@rivm.nl>

Subject: RE: Even bellen over Bunscholten en REC?

Dank ie EEE
Er is over een uur stuurgroep.
Als duidelijk is dat er geen enkele beweging is, dan is mijn voorstel dat ik een mail ga opstellen waarin ik zeg dat

wij niet achter deze opzet kunnen staan. Dat we zullen meedenken met analyse en rapport; maar dat de uitvoering
niet bij ons ligt. Rotterdam kan dit prima alleen, samen met EMC. Het is pas in januari bekend worden bij ons dat

Bunschoten en Dronten mee zouden doen; en we zijn te laat betrokken om hier nog bij te hebben kunnen dragen in

de opzet, en hiermee de vragen die beantwoord kunnen worden.

Groeten,

Sent: Wednesday, January 27,2021 8:51 AM

@riven.n!>;

EKER <HEXE ov. >;IEE

Subject: RE: Even bellen over Bunscholten en REC?

Ja, je vat het goed samen. Alternatief zou nog kunnen zijn dat je geen voor-meting doet (als VWS inderdaad op 8

feb wil starten met testen), maar een na-meting, als Bunschoten na de pilot weer naar het “oude normaal” van

testen terug keert. Alleen heb je dan mogelijk nog “na-effecten” van de pilot die je dan terug ziet in het reguliere

testgedrag van mensen.

Ik vrees dat het niet gaat lukken om die voormeting volgende week al te laten starten, want je moet niet alleen de

vragenlijst klaar hebben, maar ook een METc-goedkeuring (of in ieder geval een niet-WMO-plichtig verklaring)
hebben... Het lijkt me zelfs krap worden om dit allemaal voor 8 februari geregeld te krijgen. Voor wat betreft

praktische zaken (wie gaat de vragenlijst afnemen in de teststraten): daarvoor mag VWS wel over brug komen,
toch?

Dus inderdaad, je houdt ofwel “je poot stijf” richting VWS en start pas als alles geregeld is, en dan met een voor-

meting. Ofwel je pakt het aan zoals Dronten, maar communiceert dan duidelijk naar VWS dat je op deze manier

suboptimale data hebt waardoor er nog minder relevante conclusies te trekken zijn over wie je wel en niet bereikt

met deze manier van testen.

VWS moet goed weten dat zij door hun haast dan bezig zijn heel veel geld uit te trekken voor iets dat weinig zal

opleveren.
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De opzet van Dronten die je doorstuurde, hadden wij ook gehad van VWS. Dat is een pragmatische insteek, maar,

zoals gezegd, niet een waarmee je straks conclusies van veel waarde zult kunnen trekken.

Oja, voor wat betreft iets kunnen zeggen over asymptomaten op basis van CoronlIT: dat is geen betrouwbare data,
zoals we eerder inderdaad al concludeerden. Jullie voordeel is misschien wel dat je met jullie eigen nieuwe BCO

systeem CoronaCare van de positief geteste personen wél betere data hebt over klachten. Maar dan mis je nog

steeds deze info over de negatief geteste personen.

Zou jij voor nu heel concreet kunnen aangeven welk deel jullie als team van GGD rUtrecht nu zelf

kunnen en voor welk deel jullie geen capaciteit hebben? De vraag hangt namelijk ook nog steeds in de lucht

welke mate van ondersteuning jullie nodig hebben vanuit het RIVM en op welke wijze het RIVM die dan eventueel

kan leveren. EEEERl<n ik zijn tussendoor her en der een uurtje beschikbaar, zoals je hebt gemerkt. Maar als méér

nodig is, dan moet binnen het RIVM ook bekeken worden wie en hoe.

Ik kan je morgen bellen tussen 11 en 12.30 uur, of tussen 16 en 17 u. Lukt dat? Op welk nummer ben je te

bereiken?

Hartelijke groet,

5.1.2e 5.1.2e¢

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu (RIVM),

Centrum voor Infectieziektebestrijding (Clb)

Tel]

Email: rivm.nl

Sent: dinsdag 26 januari 2021 21:17

To: 51.2e

Subject: RE: Even bellen over Bunscholten en REC?

Dank voor de mailwisseling —- duidelijk: je wil inderdaad weten wat de interventie toevoegt, dus [EXE heeft gelijk
dat het een voor na meting moet zijn om het effect van de

interventie te onderzoeken. Daarnaast wil je nog steeds weten wie er alsnog niet komen en waarom, maar dat is

een andere vraag die op zich ook wel een non-respons onderzoek rechtvaardigt. Zie ik dat dan goed?

rivm.nl>

Dat zou betekenen dat we de aanvullende vragen over klachten en socio-demografische achtergrond zsm ook al aan

alle Bunschoters die nu in de teststraten komen moeten vragen.

Wat betreft planning mikken “ze” op 8 februari start testen; er is politieke/bestuurlijke druk en druk vanuit de

Bunschoters zelf.

Zou het haalbaar zijn om volgende week al een voormeting te doen? Zouden we de vragenlijst deze week af kunnen

krijgen?

(en kunnen we regelen dat er volgende week al mensen in de teststraat staan om vragenlijsten af te nemen?)

Als we dat niet halen hebben we nog deze week om in de stuurgroep duidelijk een keuze voor te leggen.
1. Week later starten met testen en in week 8 februari voormeting doen.

2. Testen starten zonder aanvullende vragenlijst (zoals Dronten): dan heb je je beperkte data uit CoronIT (en
HP Zone voor de positieven); maar kan je wel een voor — na meting doen. Je kan dan heel beperkt iets zeggen

over socio demografische factoren die invloed hebben op het effect van je interventie. Ook mbt klachten kan

je dan niets zeggen, gezien de slechte validiteit van de CoronlIT data op dat punt.

Hoe zie jij dit?
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Mbt bellen —

morgen zit ik erg lastig. Kan jij donderdag ergens tussendoor?

Groet,


